
Järvamaa Jahindusklubi 

Juhatuse koosoleku protokoll 
21.aprill 2017.a. 

Eistvere, Järve Puhkemaja 

 

Koosolek algas kell 13.00, lõppes kell 20.00 

Koosolekust võttis osa: Mati Hõbemägi, Jüri Pikma, Toomas Uusmaa, Vello Noorveli, Margus Vaas, 

Igor Homin, Hardi Ulla, Juri Kari 

Puudusid: Arvi Luuk  

Koosoleku juhatajaks valiti Jüri Pikma, protokollijaks Lauri Ellram 

( ühehäälselt) 

 

Kinnitati päevakord: 

1. Eelarve 2017 läbivaatamine ja volikogule kinnitamisele saatmiseks 

2. 2015a. majandusaasta aruande läbivaatamine ja volikogule kinnitamisele saatmisele 

3. Põhikirja muudatused 

4. Uute liikmete vastuvõtmine ja väljaarvamine 

5. Klubi ruumide remont 

6. Klubi garaažidega seonduv 

7. Lokuta lasketiir 

8. MTÜ Järva Jahilasketiir 

9. Klubi vapimärgi kavandi ja statuudi läbivaatamine 

10. Muud küsimused 

 

Päevakorrapunkt nr.1 

Mati Hõbemägi tutvustas 2017 aasta eelarvet, vaadati üle tulude/ kulude pool. Küsimusi kellegil ei 

olnud. Otsustati saata eelarve volikogule kinnitamiseks. 

 

(Otsuse  poolt  8 vastu 0 erapooletuid  0  juhatuse liiget) 

 

Päevakorrapunkt nr.2 

Mati Hõbemägi tutvustas 2015 ja 2016 aasta majandusaasta aruannet. Arutati ka Silva Milderi 

küsimust (rahavargus) ja erinevaid lahendusi. Otsustati saata aruanne volikokku ja teha ettepanek 

raamatupidajale Aivo Prüsselile tulla tutvustama volinikele 2015 ja 2016 aasta aruandeid. 

 

(Otsuse poolt 8 vastu 0 erapooletuid 0  juhatuse liiget) 

 

Päevakorrapunkt nr.3 

Arutati põhikirja muudatusi. Juhatuse poolt heaks kiidetud ettepanekud otsustati saata tutvumiseks 

volinikele. Kõik volinike kirjalikud ettepanekud saata klubi e-mailile hiljemalt 03.05.2017. Juhatus 

vaatab üle tehtud ettepanekud ja esitab volinike koosolekule. 

 

(Otsuse poolt 8 vastu 0 erapooletuid 0  juhatuse liiget)  

 

Päevakorrapunkt nr.4 

Liikmeks astumise avalduse on esitanud: 

Anatoli Šestakov (Lõõla) 

Madis Reinpõld (Lõõla) 

Otsus: Avaldused läbi vaadanud, otsustas juhatus uued liikmed vastu võtta. 

 

(Ühehäälselt) 

 

Liikmest lahkumise avalduse on esitanud: 



Kristo Org (Jüriöö) 

Leo Sild (Oisu) 

Allan Aas (Lõõla) 

 

Otsus: Avaldused rahuldada. 

 

(Ühehäälselt) 

 

Liikmest väljaarvamise avalduse on esitanud 2 jahtkonda: 

Väino Valdur (Lõõla) 

Ott Laanemets ja Raimu Tali (Jäneda) 

 

Otsus: Rahuldada Lõõla jahtkonna üldkoosoleku otsus kuna Väino Valdur on rikkunud põhikirja 

punkti 3.5. Klubi maine oluline kahjustamine ja liikmemaks tasumata. Teavitada Väino Valdurit 

kirjalikult ja viidata tema õigustele. 

 

Väljaarvata klubi liikmetest Ott Laanemets ja Raimu Tali (Jäneda jahtkond). Põhikirja punkt 3.5 

(liikmemaks tähtajaks tasumata). Teavitada Ott Laanemetsa ja Raimu Tali kirjalikult ja viidata nende 

õigustele. 

 

Otsus: Avaldused rahuldada  

(Ühehäälselt) 

 

Päevakorrapunkt nr.5 

Tutvustati klubi ruumide remondi hetkeseisu. Kontoriruum on valmis, jätkata sauna ja kahe 

magamistoa remonti.  

 

Otsus : Kiita heaks senine tegevus ja jätkata remondiga. 

(poolt 8 vastu 0 erapooletuid 0 ) 

 

Päevakorrapunkt nr.6 

Vaadati läbi Klubi 2007 aasta 07. juuni juhatuse otsus anda Klubi garaažid rendile Germo Grünthalile. 

Otsustati:  

1. Lõpetada 2007 aasta leping.  

2. Leida lahendus garaaži bokside edasiseks kasutamiseks hiljemalt 01.06.2017. Ettepaneku teeb 

tegevjuht. 

(poolt ühehäälselt ) 

 

Päevakorrapunkt nr. 7 

Arutati, mida teha Lokuta lasketiiruga.  

Otsustati: Lõpetada Lokuta lasketiiru kasutamise leping. Ülo Mets tasub seadmete jääkväärtuse eest 

300€. 

(poolt ühehäälselt ) 

 

Päevakorrapunkt nr. 8 

Igor Homin ja Mati Hõbemägi tutvustasid MTÜ Järva Jahilasketiir olukorda. 

 Otsustati jätkata lasketiiru projektiga. 

 (Ühehäälselt) 

 

Päevakorrapunkt nr. 9 

Tutvustati Klubi vapimärgi kavandit ja statuuti. Lepiti kokku vapimärgi kavand ja väljaandmise kord. 

Otsustati:  Saata vapimärgi kavand ja väljaandmise kord kinnitamiseks Klubi volinike koosolekule. 

( poolt ühehäälselt ) 

 

Päevakorrapunkt nr. 10 



Muud küsimused.  

1) Tegevjuht andis ülevaate klubi tegemistest.  

Informatsioon võeti teadmiseks  

 

2) Kinnitati jahtkondade vaheliste laskmisvõistluste (haavel ja kuul) auhinnafond summas kokku 

1200€. 

3) Otsus : Kinnitada nimetatud fond 

( poolt ühehäälselt ) 

 

4) Arvi Luuk andis ülevaate EJS juhatuse koosolekust.  

              Informatsioon võeti teadmiseks 

 

Koosolekut juhatas: Protokollis: 

Jüri Pikma Lauri Ellram 

 

 

 


